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Er is de afgelopen tijd het een en ander gebeurd.
Tijd dus om u even op de hoogte te stellen en we roepen ook uw hulp in.
Eerder hebben we al laten weten dat tot onze grote teleurstelling de beide dak projecten
die we voor ogen hadden niet door zijn gegaan.
Op  6 oktober hebben we een infoavond gehouden om een en ander nader toe te lichten.
Er waren tot onze vreugde ruim 20 mensen aanwezig.
De huidige energiemarkt heeft de voordelen die de regelingen met gegarandeerde
tarieven voor levering hadden achterhaald. Dat betekent dat dak eigenaren afzien van
samenwerking met een coöperatie omdat het niet meer loont en soms zijn er dak
eigenaren voor wie het veel aantrekkelijker is  om zelf de panelen op daken te gaan
leggen. Jammer voor ons maar fijn dat er duurzame energie wordt opgewekt.
We hebben de aanwezige leden de vraag voorgelegd hoe nu verder?
Ons uitgangspunt is steeds geweest :we gaan voor zon op daken. Maar als dat nu voor
ons niet meer haalbaar is moeten we dan de coöperatie maar opheffen?

Of moeten we dan toch  naar alternatieven  kijken.
Is werken aan een zonneveld aanvaardbaar? Een goed alternatief? En op welke schaal
dan?
Hoe denken we met elkaar over windmolens, niet die hele grote maar de kleinere?

Op dit moment speelt op verschillende plaatsen binnen onze gemeente de vraag om mee
te werken  aan de realisatie van zonneparken? Willen we dat en doet het recht aan onze
doelstelling?
Is het en goed plan samen te werken met projectontwikkelaars of moeten we desnoods
maar zelf de regie  en het initiatief nemen tot de inrichting van een zonneveld?
Op de informatieavond leek er een lichte voorkeur te bestaan voor eigen initiatief met als
grote vraag: wat kan de coöperatie betekenen voor de gemeenschap?
Want als wij niets ondernemen gaan de ontwikkelingen wel door.
Dat betekent dat de opbrengsten van projecten waar we wel voor betalen niet aan de
eigen regio ten goede komen. Wanneer we zelf in projecten investeren en tenminste voor
51 % eigenaar zijn kunnen we ook zelf bepalen wat er met de opbrengsten gebeurt. Van
en voor Boerhaar.

Tenslotte was er nog de vraag: hoe kunnen we inventariseren wat men wil?

Enige tijd na de informatieavond is het bestuur weer bijeen gekomen om op grond van
deze avond nader te bepalen wat we moeten gaan doen? Opheffen, slapen of juist actief
op zoek gaan naar mogelijkheden?

Er is genoeg te doen op gebied van duurzame energie opwekking en wij hebben er nog
zin in. Graag horen we van jullie wat jullie ervan vinden.
Geef als reactie op deze brief aan hoe jullie erin staan:

Doorgaan of Stoppen



Als de meerderheid kiest voor verdergaan dan is ons voorstel om een concreet plan uit te
werken wat we dan aan jullie willen presenteren.

We zien je reactie graag tegemoet.

Uitnodiging:
Op 19 november is er een landelijke info middag “Samen de winter door” georganiseerd
door Energie Samen. In deze online sessie wordt uitleg gegeven over energie
besparingsmogelijkheden. Er wordt voorlichting gegeven en er is documentatie
beschikbaar.
Open voor iedereen vanaf 13.00 uur tot 15.00 uur, Pinokkio


